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1$ Kokouksen avaaminen

ELSA Turku ry:n puheenjohtaja Pihla Holmlund avasi kokouksen ajassz 17 .11.

2$ Laillisuus ia päätösvaltaisuus

Holmlund kertoi, että esityslista on ollut nàhtàvlllä 14 r,'uorokautta ennen kokousta yhclistyksen
sähköpostilistalla. Holmlund kertoi, että esityslistaa ei ole pystytty julkaisemaan nettisivuilla nüden
kaatumisen vuoksi. Holmlund avasi keskustelun sille, voidaanko esityslista katsoa nähtäväksi olleeksi
ilman sen oloa nettisivuilla. Ei kommentteja.

Todettiin kokous päàtösvakaiseksi j a laillisesti koolle kutsutuksi.
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3$ Kokouksen iäriestäytyminen

Puheeni oh t aian v altnta

Holmlund ehdotti, ettàvabtaan kokouksen puheenjohtaiaksi Iida Knaappila. Hyväksyttiin ehdotus
yksimielisesti.

Sihteedn valinta

Holmlund ehdotti, että valttaan kokouksen sihteeriksi Sara Ylimäki. Hywäksyttün ehdotus yksimielisesti.

Pö)¡täkirian tarkastaiat ia ääntenlaskìiat

Holmlund ehdotti, ettavahtzanpöytäkirjantarkastajiksi jaäãntenlaskijoiksi \)üaltteri Messo jaLinda
,\ketblad. Hy'väksyttiin ehdotus yksimielisesti.

4$ Esityslistan hyväksyminen ja mahdolliset muutokset

Hyväksyttiin esiryslista sellaisenaan yksimielisesti.

5$ Ilmoitusasiat

Ei ilmoitusasioita.

6$ Vuoden 2022 toirnintakettomuksen käsittely ia vahvistamínen

I(naapp ila pyys i Räikettä e sittelemään vuoden 2022 toimintakerto muks en.

Räike esitteli yleisesti ELSAn toimintaa, tavoitteita jatehtävtä sekä tarkemmin ELSÂ Turun vuoden
2022 toimintaa. Räike esitteli vuoden 2122hallttuksen jäsenet ja heidän osa-alueidensa toiminnan sekä
kertoi koronaviruksen vaikutuksesta yhdìsryksen toimintaan kevàallà 2022. F:àLke kertoi vuoden 2022
ulkosuhteiden ja yrityssuhteiden hoitamisesta,vzrainhznkinnasta ja tapahtumista. Vuoden 2022
toimintakertomustâ esittelivät myös Vistilä ja Holmlund omien osa-alueidensa osalta.

Jokinieni poistai ,ëokoaksesra @assa 17.43.

I(naappila ehdotti, että äänestetään r,'uoden 2022 toimintakertomuksen hyväksymisestä käänteisessä
järjestyksessä.

Aänestettün r.'uoden 2022 toimintakertomuksen h1wäksymisestä käänteisessä jârjestyksessä.

Hyväksyttiin vuoden 2022 toimintakettomuksen vahvistaminen yksimielisesti.
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7$ Tilikauden2022 tilinpäätöksen vahvistaminen ja päättäminen vastuuvapauden
myöntämis estä vuo d eî 2022 hallitukselle i a muille tilivelvollisille

I(naappila plysi Vistilää esittelemään vuoden 2022 nltnpäätöksen.

Vstilä esitteli tilikauden 2022 toteatuneen budjetin ja tilinpäätöksen sekä olennaisimmat tulot ja menot.

Holmlund esitteli toiminnantarkastuskertomuksen. Toiminnantatkastaja esittää, että tilinpäätös ja
toimintakettomus tilikaudelta 01.01,.2022-31,.1,2.2022voidaan hryäksyä ja hallitukselle myöntää
vastuuvapaus.

ISaapplla ehdotti, että äänestetààntitnpàätöksen vahvistamisestz ja vastuuvapauden myöntämisestä
vuo den 2022 hallituks elle j a muille tilivelvollisille.

Huoneesta poistuivat vüme vuoden hallituksen jäsenet Aino Ráike, Altti Vistilä jaPlhla Holmlund.

Äänestettiin tilikauden 2022 ttltnpäätöksen vahvistamis estz ja vastuuvapauden myöntämisestä suorassa
järjestyksessä.

Puolesta 6

Tyhjää0

Vastaan 0

Hyväksyttiin tilikauden 2022 t:1tnpäätöksen vahvistaminen ja myönnettün vastuuvapaas vuoden2022
halütukselle yksimielisesti.

8$ Vuoden 2023 toirnintasuurinitelman hyväksyminen

Ifuaapplla pyysi Holmlundia esittelemään vuoden 2023 toimintasuunnitelman.

Holmlund esitteli vuoden 2023 toimintasuunnitelman yleisiltä piirteiltäán, sekä niiden halLitusvastaavien
osa-alueilta, jotka eivät kokouksessa olleet paikaLla.Paikalla olevat osa-aluevastz v^t esittelivät omat
osânsa toimintasuunnitelmasta. Toimintasuunnitelmassa esiteltün vuoden 2023 tzvoitteet ja keinot
niiden saavuttamiseksi.

ISaapptla ehdotti, että äänestetâän toimintasuunnitelman hyvâksymisestä käänteisessä järjestyksessä.

Äänestettiin vuoden 2023 toimintasuunnitelman hywáksymisestä käänteisessä järjestyksessä.

Hyväksyttän vuo den 2023 toimintasuunnitelma yksimielis es ti.

Aino Raike þoistai @assa / 8.51.
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9$ Vuoden 2023 hsätalousarvion hyväksyminen

I(naappila pyysi Frimodigia e sittel emàäî I'uoden 2023 ltsàtalousarvion.

Frimodig esitteli vuoden 2023 Esätalousarvion siltä osin, kuin siinä on tehty muutoksia alkuperäiseen
vuoden 2023 talousarvioon. Ftimodig kertoi, että suurimmat muutokset budjetissa koskevat Study
Visitiä (SD l" Iso Institutional Visitiä ( Iso I\). Frimodig kertoi, että vuoden tavoitteena on menojen ja
tulojen vastâavuus.

Aro kysyi, millä lipun kappalehinnalla Frimodig on laskenut SVn osallistumismaksujen tulot. Frimodig
kertoi, että osallistumismaksuksi on laskettu 450€.

Messo kysyi, miksi NCM Turku on laskettu nollabudjetin mukaisesti, eli siten, että se ei tuota mutta ei
myöskään ole tappiollinen. Vistilä kertoi, ettei tapahtumâ mennyt aiemmalfakertalla tappion puolelle.
Ylimäki huomautti, ettätapahtuman majoitus on tällä kefiaa melko hùp". Fdmodig kertoi, että hän on
ottanut arvios saan mal7t a ELSA Joensuun vuode n 2020 N CM:n budj etista.

I(naappila esitti huomion, että Iso IVn vaihtoehtojakznnattaa vielä miettiä. Knaappila huomautti, että
aiempien mâtkoien menoihin eíkannata lükaa tukeutua. Knaappila toi esün, että esimerkiksi matkaa
vuonna 2017 tukeneelta Castren & Snellmantilta voisi hakea rahalltsta tukea tapahtuman järjestämiseen.

I(naappila ehdotti, että äänestetään r,-uoden 2023 ksàtalousarvion hyväksymisestä käänteisessä
järjestyksessä.

Hywäksyttün lis ätalousarvio r,'uo delIe 2023 yksimielisesti.

10$ Muut esille tulevat asiat

Holmlund huomautti, että yhdistyksen sääntöjen mukaan tarkistettu pöytàl<t1a on asetettava jäsenistön
nähtäväksi 14 vuotokauden kuluessa kokouksesta yhdistyksen nettisir,'uille. Nettisivuista on vastuussa
ELSA Finland, eikä ole vârmuuttâ sütä, saavatko he nettisivut takaisin toimintaan 14 vuorokauden
kuluessa. Frimodig ehdotti, että pöytäkirjalaitetaan sekä sunnuntaimailiin linkiksi sekä Instagramiin
linkiksi. Knaappila ehclotti, että pöytäkitjalaitetaan ELS,\n toimistolle tarkasteltavaksi. Keskusteltiin
pathazsta mahdollisesta toteutustatv^sta. Sovittiin, että paras mahdollinen t^p^ 

^settaa 
pöytäkirja

nähtäville on sen laittaminen !,ysisesti nähtäville toimistolle toimistopäir,ystysten puitteissa.

Äánestettiin, onko rlittàvà keino asettaa pöytàl<trjajulkisesti nähtäväksi ELSA Turun toimistolle
toimistopäi\Tstysten puitteissa. Aänestettiin käänteisessä järjestyksessä.

Hywäksyttiin ehclotus yksimielisesti.



The European Law Students' Association

TURKU

11$ Kokouksen päättäminen

I(okouks en puheen j oht ajz liða ISaappila päätti kokouks en a j as sa 1 9. 0 8

Turussa 23.3.2023

Iida Knaappila

I(okouksen puheenjohtaja

\ü/altteri Messo

Pöytäkirj antarkastaj a

Szra

Kokouksen sfüteeti

),re^ !,il*w*d
Linda,{kerblad

Pöytäkirj antarkastaj a


